
Rondvraag Commissie MME d.d. 4 april 2016 

De fractie van GroenLinks heeft een rondvraag ingediend betreffende de Wieksloterweg: 

We hebben de antwoorden op de schriftelijke vragen van de SGP over de bijdrage vanuit de 

provincie aan het onderhoud van de Wieksloterweg met belangstelling gelezen en begrijpen 

hieruit dat de provincie nu 25% van de kosten voor haar rekening neemt. 

In de verordening Actieplan Fiets waaruit die 25% nu betaald wordt, staat als criterium: 

Subsidie kan worden verstrekt voor activiteiten als bedoeld in artikel 37 van de Asv die 

gericht zijn op het veiliger, vlotter en comfortabeler maken van fietsroutes en in samenhang 

daarmee het oplossen van verkeersveiligheidsknelpunten op gemeentelijke infrastructuur 

binnen de provincie Utrecht , conform de doelstellingen en streefwaarden zoals vastgelegd in 

het Mobiliteitsprogramma en de Mobiliteitsvisie provincie Utrecht. 

Van onze raadleden in Soest begrijpen wij het nu geplande onderhoud aan de 

Wieksloterweg enkel het opknappen van de hoofdrijbaan betreft en niet (of slechts zeer 

beperkt) van het naastgelegen fietspad. Wat is de reden dat de provincie dit toch co 

financiert vanuit het Actieplan Fiets & Veiligheid? 


